

Unshakable Kingdom part 1 notes

## **Shakable and unshakable**

Hebrews 12:28

<sup>28</sup> Therefore, since we are receiving a kingdom **that cannot be shaken**, let us be thankful, and so worship God acceptably with reverence and awe, <sup>29</sup> for our “God is a consuming fire.”<sup>¶</sup>

Weirsbe: God is shaking thing. He wants to tear down the “scaffolding” and reveal the unshakable realities that are eternal. Alas, to many people are building their lives on things that can shake.

**Luke 14:15-24**

<sup>15</sup> When one of those at the table with him heard this, he said to Jesus, “Blessed is the one **who will eat at the feast in the kingdom of God.**”

<sup>21</sup> “The servant came back and reported this to his master. Then the owner of the house became angry and ordered his servant, ‘Go out quickly into the streets and alleys of the town and **bring in the poor, the crippled, the blind and the lame.**’

<sup>24</sup> I tell you, not one of those who were invited **will get a taste of my banquet.**”

**Matthew 5: 3**

<sup>3</sup> “Blessed are the poor in spirit, for theirs is the kingdom of heaven.

Those who think that they have, in themselves, wisdom and strength never see their need for what can be found at the banquet table.

**Mathew 6:10**

<sup>10</sup> **your kingdom come, your will be done**, on earth as it is in heaven.

## **A taste of the banquet:**

Those who came to his table were not those who are considered to be capable. At His table we receive His love. We are in His house now. In His house we live under his rule, but we also live under His provision.

At His table, we hear Him speak.

James 1: 25

**25** But whoever looks intently into the perfect law that gives freedom, and continues in it—not forgetting what they have heard, but doing it—**they will be blessed** in what they do.

John 13:17

**17** Now that you know these things, **you will be blessed if you do them.**

## **What does it mean to serve God's kingdom?**

Matthew 7: 21

**21** “Not everyone who says to me, ‘Lord, Lord,’ will enter the kingdom of heaven, but only the one who does **the will of my Father** who is in heaven.

Andrew Murray: Pray for and depend on the promised grace. Give yourself to a ministry of love. In the example of Christ and in the promise of God, you have the assurance. If you know these things, happy are you if you do them.

When you say “ I can't forgive, of course you can't. We need God's power to do that.

Why don't you be a little child and say “Father, I need your power to do your will, give me your power to obey your will.”

## **French**

**Royaume inébranlable – Partie 1 – Notes**

**Ce qui peut être ébranlé et ce qui ne peut pas l'être**

### **Hébreux 12:28-29 (BDS)**

28 Le royaume que nous recevons est **inébranlable** : soyons donc reconnaissants et servons Dieu d'une manière qui lui soit agréable, avec crainte et profond respect,

29 car notre « Dieu est un feu qui consume ».

Weirsbe : Dieu est en train de secouer les choses. Il veut démolir l'« échafaudage » et révéler les réalités inébranlables qui sont éternelles. Malheureusement, trop de gens bâtissent leur vie sur des choses qui peuvent trembler.

### **Luc 14:15-24 (extraits BDS)**

15 Un de ceux qui étaient à table, après avoir entendu ces paroles, dit à Jésus : « Heureux celui qui prendra son repas dans le royaume de Dieu ! »

21 Le serviteur revint et rapporta cela à son maître. Alors le maître de maison, furieux, dit à son serviteur : « Va vite dans les rues et les ruelles de la ville, et amène ici les pauvres, les estropiés, les aveugles et les boiteux. »

24 Je vous le dis : aucun de ceux qui avaient été invités ne goûtera à mon banquet.

### **Matthieu 5:3 (BDS)**

3 Heureux ceux qui se reconnaissent spirituellement pauvres, car le royaume des cieux leur appartient !

Ceux qui pensent qu'ils ont en eux-mêmes la sagesse et la force ne voient jamais leur besoin de ce qu'on trouve à la table du banquet.

### **Matthieu 6:10 (BDS)**

10 que ton règne vienne, que ta volonté soit faite, sur la terre comme au ciel.

#### **Un avant-goût du banquet :**

Ceux qui sont venus à sa table n'étaient pas ceux qu'on considère comme « capables ».

À sa table, on reçoit son amour. On est maintenant dans sa maison. Dans sa maison, on vit sous sa règle, mais aussi sous sa provision.

À sa table, on l'entend parler.

### **Jacques 1:25 (BDS)**

25 Voici, au contraire, un homme qui scrute la loi parfaite qui donne la liberté : il lui demeure fidèlement attaché et, au lieu de l'oublier après l'avoir entendue, il la met en pratique ; celui-là sera heureux dans ce qu'il fait.

### **Jean 13:17 (BDS)**

17 Si vous savez ces choses, vous êtes heureux à condition de les mettre en pratique.

### **Qu'est-ce que ça veut dire de servir le royaume de Dieu ?**

### **Matthieu 7:21 (BDS)**

21 Pour entrer dans le royaume des cieux, il ne suffit pas de me dire : « Seigneur ! Seigneur ! », il faut accomplir la volonté de mon Père céleste.

Andrew Murray : Prie pour et dépends de la grâce promise. Donne-toi à un ministère d'amour. Dans l'exemple du Christ et dans la promesse de Dieu, tu as l'assurance. Si tu sais ces choses, heureux es-tu si tu les fais.

Quand tu dis : « Je peux pas pardonner », ben oui, c'est clair que t'es pas capable par toi-même. On a besoin de la puissance de Dieu pour arriver à faire ça.

Pourquoi pas devenir comme un petit enfant et dire : « Papa, j'ai besoin de ta puissance pour faire ta volonté, donne-moi ta force pour obéir à ta volonté. »